
 

 

Årsstämma 2020-02-10 

Närvarande; Anders Nyberg (110), Tommy Söderberg (112), Mikael Rönnbäck (96), Peter Fransson 

(114), samt övriga medlemmar fastigheterna 58, 62, 74, 80, 86, 98, 102, 104, 112, 114, 120, 138, 140, 

samt fullmakter för fastigheterna 100 samt 106. 

 

1. Mötet öppnades av Anders Nyberg som agerande mötesordförande. 

2. Mötet valde Anders Nyberg som mötesordförande. 

3. Mötet valde Mikael Rönnbäck till mötessekreterare. 

4. Kallelse till stämman godkändes som behörigt utlyst. 

5. Dagordningen fastställdes. 

6. Till justerare, tillika rösträknare valdes representant Peter Fransson och Tommy Söderberg. 

7. Två inkomna fullmakter för fastigheterna 100 resp. 106. 

8. Styrelsens ordförande, Anders Nyberg, gick igenom balans- och resultaträkningen då 

kassören ej var närvarande pga privat angelägenhet. Samfällighetens ekonomi är god, 

avgifter har betalats i god tid och samfälligheten är skuldfri. Se bilagor på 

www.toppmurklan.se 

9. Styrelsens ordförande föredrog revisorns berättelse, samt styrelsens berättelse, inga 

synpunkter. Se bilagor på www.toppmurklan.se 

10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

11. Styrelsen återkommer med datum för städdagarna på hemsidan. Särskild kallelse kommer i 

brevlådan inför respektive datum. Övriga planerade aktiviteter för året som nämndes är att 

ta fram kostnadsunderlag för beslut kring omdragning av ström i garagen. 

  



12. De inkomna motionerna behandlades 

 

 

Avseende motionen kring parkering beslutade årsmötet följande  

1. Att protokollföra i årsmötesprotokollet att samtliga medlemmar skall prioritera att 

parkera i garaget, 

2. Att protokollföra i årsmötesprotokollet att det inte skall förekomma parkering av 

bilar på gångvägarna i området undantaget kortare stopp för av- och pålastning. Det 

är särskilt viktigt ut framkomlighets- och brand-synvinkel. 

3. Att endast måla om och bredda parkeringsplatserna. Ingen uthyrning skall ske av 

platserna, och det kommer ej anlitas parkeringsbolag för bevakning av platserna utan 

alla förväntas bidra till god parkering. 

Årsmötets beslut var enhälligt. 

 

 

Avseende motionen kring elbilar beslutade årsmötet följande  

1. Att styrelsen tar kontakt med kommunen för dialog kring möjligheten att kommunen 

placerar ut laddstolpar för elbilar vid gatlyktorna uppe på Murkelvägen, i regi av 

kommunen så som enligt information gjorts i andra kommuner. Detta bedöms passa väl 

in i kommunens miljöpolicy, samtidigt som det ger fler hushåll möjlighet att dela på 

laddningsmöjligheterna än om det enbart sker i regi av en samfällighet. 

2. Att styrelsen vidare utreder ytterligare möjligheter kring elbilsladdning och bevakar 

utvecklingen på marknaden för detta. 

Årsmötets beslut var enhälligt. 

 

 

Avseende motionen kring arbetsbilar fattades inget enskilt beslut, utan det lyftes in i den 

första motionen kring parkering. 

  



13. Styrelsens förslag om en höjning från dagens styrelseersättning om 17500 kr/år till ny 

ersättning om 25000 kr/år för ordförande att fördela bifölls enhälligt av årsmötet. 

14. Anders Nyberg gick igenom budgetförslag för 2020. Mötet godkände budgetförslaget. En 

reviderad budget skall presenteras under det kommande halvåret efter utfall av minskade 

kostnader för snöröjning. 

15. Till styrelse 2020 valdes: 

Ordförande; Anders Nyberg 

Kassör; Malin Byle  

Sekreterare; Mikael Rönnbäck 

Suppleant; Peter Fransson 

Suppleant; Tommy Söderberg 

16. Till revisor för 2020 valdes: Jan Söder 

Rollen som revisorssuppleant är vakant. 

17. Inga frivilliga till valberedning, rollen är tills vidare vakant. 

18. Övriga frågor:  

En kortare avtackning hölls av Elisabeth Strand som pga flytt slutar som kassör.  

Elisabeth själv var ej närvarande pga privat angelägenhet, och styrelsen tackar och 

ombesörjer en mindre gåva vid hemkomst. 

Årsmötet föreslog att till kommande vårstädning dels gjuta igen hål i grunden i ena garaget, 

samt laga potthål i asfalten på gångvägarna. En andra målning av övre garaget efter förra 

årets reparation behöver även ske. Styrelsen tar med punkterna till aktivitetslistan. 

19. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet, 

 

…………………………………………………………………….. 

Mikael Rönnbäck 

Justeras, 

 

 

…………………………………………………………………… ……………………………………………………………… 

Peter Fransson                            Tommy Söderberg 


